

香港芭蕾舞學會
《芭蕾舞教學提升計劃》

報名表 Enrollment Form

姓 Surname: _____ 名 Given Name: _____

聯絡電話 Phone: _____ 電郵 Email: _____

教學年份 No. of years in teaching _____

教學課程 Syllabus adopted in teaching _____

如何獲知這課程消息 How do you know about this program?

- HKBG 網站 website
- HKBG 電郵 email
- HKBG 臉書 Facebook
- 朋友/導師介紹 Friend/tutor recommendation
- <仙凡之戀> 宣傳單張 La Sylphide leaflet
- 其他 Others, please specify: _____

報名課程 Applied class:

當代芭蕾舞訓練 Contemporary Ballet

- 11.9.2019 (Wed) 10:00am – 12:00noon [\$200/session 節]
- 18.9.2019 (Wed) 10:00am – 12:00noon [\$200/session 節]
- 25.9.2019 (Wed) 10:00am – 12:00noon [\$200/session 節]
- 2.10.2019 (Wed) 10:00am – 12:00noon [\$200/session 節]

身體訓練

- 16.10.2019 (Wed) 10:00am – 12:00noon [\$200/session 節]

演出欣賞《燕宇春徽》@香港文化中心劇場

Yin Yu Chun Fai @ Studio Theatre, Hong Kong Cultural Centre

- 12.10.2019 (Sat) 8:00pm [\$200]

總數 Total Amount: \$ _____

轉賬 By transfer

Please make the payment via bank transfer to The Hong Kong Ballet Group HSBC Account (A/C Number: 500-639562-838). Please write your name on the payment advice and send together with this form to info@hkgb.org or fax (852) 2815-6780.

請將費用轉賬至「香港芭蕾舞學會」香港匯豐銀行戶口(戶口號碼：500-639562-838)。請在收據上寫上您的英文姓名，並連同表格電郵至 info@hkgb.org 或傳真至(852) 2815-6780。

支票 By Cheque

請將填妥的表格連同抬頭標示「香港芭蕾舞學會」的支票乙張，寄往香港柴灣柴灣道 238 號青年廣場 507 室 香港芭蕾舞學會收。

Please mail this application form together with a crossed cheque payable to “The Hong Kong Ballet Group”, to The Hong Kong Ballet Group, Unit 507, Youth Square, 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong.